
رییس هیئت مدیره پالایشگاه غلات
ــزی ــامه ری ــبر داد : برن زر خ
گسـترده بـرای صـادرات دانـش فنـی

پالایشگاه غلات زر

رییس هیئت مدیره پالایشگاه غلات زر در پاسخ به سئوال خبرنگار
اگروفودنیوز درخصوص صادرات دانش فنی این پالایشگاه گفت : ما در
دستور کار گروه صنعتی زر داریم که تیم فنی و مهندسی ما پس از راه
اندازی پالایشگاه غلات زر در ایران و انتقال به گروه اپراتوری،
دانش فنی را ابتدا در سراسر کشور منتقل و پیاده سازی نماید و در
امتداد آن برای صادرات به سایر کشورها برنامه ریزی گسترده ای

داریم.

سلطانی افزود : ما از مشاورین خارجی برجسته برای اجرای این پروژه
استفاده نمودیم و همراه با دانش و توان جوانان در داخل کشور به

این مهم دست یافته ایم.

مرتضی سلطانی در حاشیه نمایشگاه ایران اگروفود در پاسخ به سوالات
خبرنگاران در رابطه با افتتاح پالایشگاه غلات زر گفت: گروه صنعتی
زر بر پایه دانش فنی و با هدف ایجاد اشتغال پایدار مویرگی، اجرای
پروژه پالایشگاه غلات زر را شروع کرد و به امید پروردگار امروز
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روزهای پایانی نصب و راه اندازی پالایشگاه غلات زر را داریم. به
زودی محصول فروکتوز برای اولین بار در ایران در این پالایشگاه
تولید خواهد شد. وی افزود :فروکتوز شیرین کننده ای است که
جایگزین ساکاروز و شکر خواهد شد که تا کنون در ایران بر پایه ذرت
چنین شیرین کننده ای استحصال نشده و برای اولین بار در پالایشگاه

زر این کار ملی اتفاق می افتد .

موسس گروه صتعتی زر در ادامه عنوان کرد: پالایشگاه غلات زر می
تواند به عنوان مزیت ارزشمند در صنایع تبدیلی سرزمینمان به عنوان

مدل و پیشرو عملیاتی شود.

سلطانی درباره احیاء کارگاه های کوچک و متوسط گفت : بنده معتقدم
بهره های بانکی بالا سبب از بین رفتن کارگاه های کوچک و متوسط شده
است. ادامه مسیر پالایشگاه غلات و صنایع تبدیلی بزرگ احیاء این
کارگاه های کوچک می باشد. پیام اقتصاد مقاومتی این است که بایستی
کارگاه های کوچک و متوسط را دریابیم و تسهیلات بانکی برای آنها تک

رقمی شود.

وی در ادامه عنوان کرد در بازدید شرکت کارگیل ترکیه از پالایشگاه
غلات زر در سال گذشته قبل از رفع تحریمها، کارشناسان خارجی عنوان
کردند که ما در زمان تحریم اصلا فکر نمی کردیم که ایرانی ها به
چنین کاری دست بزنند آن هم با این ظرفیت بالا و گمان نمی کردیم که
ایرانی ها بتوانند به این حد از دانش فنی برسند و شما فقط در

صنعت هسته ای مدعی نیستید. که این مصداق اقتصاد مقاومتی است.

وی درخصوص حضور بازرگانان و تجار کشورهای خارجی در ایران پس از
رفع تحریم ها گفت : ارتباط با کل دنیا به نفع صنعت می باشد و
تعامل صنعتی ، خدماتی و ارتباطی دست آوردهای بسیار خوبی برای
تولید کنندگان و مردم سرزمینمان خواهد داشت. بایستی صبر داشته
باشیم تا کشورهای مطالعات کنند و بستر برای حضورشان آماده شود.


